

限量版禮品換領 LIMITED EDITION OF GIFT REDEMPTION

遊客只需於任何商戶消費滿指定金額[^]，即可免費換領限量版明信片及印水貼紙套裝乙套！

Spend a designated amount or more[^] at any merchants, visitors can redeem 1 LIMITED EDITION of Postcard and Tattoo Sticker set!

[^]只計算於山頂凌霄閣內任何商戶的消費及憑最多2張不同商戶之即日機印收據 (每張金額必須滿港幣100元或以上)。

[^]Only applicable to same-day purchase at any merchants at The Peak Tower with a maximum of two machine-printed receipts issued by 2 different merchants (a minimum of HK\$100 for each receipt).



[^]消費滿港幣200元或以上*即可換領
[^]Spend HK\$200 or more* to redeem

換領詳情:

日期：7月8日至9月1日

時間：上午10:30至晚上10:00

地點：山頂凌霄閣顧客服務中心 (地面)

(先到先得·換完即止)

Redemption Details:

Date: From 8 July to 1 September

Time: 10:30 am to 10:00 pm

Location: Customer Service Counter,
G/F, The Peak Tower

(On a first-come first-served basis while
stock lasts)

想了解更多活動詳情，可致電 2849 0668 與凌霄閣顧客服務中心職員聯絡。

For more information, please call 2849 0668 to contact our staff at Customer Services Counter.